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Anketa po Mladém fóru 2019: 

1. část ankety (hlasování): Přidělte, prosím, maximálně 2 kladné hlasy těm tématům, které 
považujete za nejdůležitější.  

Výsledky témat (celkem 205 hlasujících, celkem: 410): 
1. Zlepšit kvalitu jídla ve školních jídelnách  89  
2. Vybudovat jump arénu  74  
3. Zkrátit dlouhé čekací doby v nemocnici  36  
4. Vybudovat více sportovních hal ve městě  33  
5. Prodloužit otevírací dobu v centrální školní jídelně  31  
6. Zavést vratné kelímky na akcích  28  
7. Zajistit přednášky o zdravém a konsenzuálním sexu  27  
8. Zřídit koše a podzemní kontejnery na recyklovaný odpad na Mírovém náměstí  22 
9. Zajistit bezpečí a osvětu pro LGBT komunitu  13  
10. Vybudovat místo pro setkávání mládeže  12  
11. Vybudovat umělý fotbalový trávník  12  
12. Instalovat semafor s odpočítáváním pro chodce v ulici Na Valech  10  
13. Zajistit více kontrol Policie ČR a městské policie v klubech  10  
14. Zrekonstruovat a lépe udržovat skatepark a BMX dráhu  7  
15. Vybudovat tělocvičnu u ZŠ Masarykova  6  

2. část ankety (možnost jedné odpovědi): Zaškrtněte, na jakou chodíte školu: 
ZŠ Boženy Němcové 61 respondentů  
ZŠ Havlíčkova 61 respondentů  
ZŠ Ladova 17 respondentů  
ZŠ Lingua Universal 0 respondentů  
ZŠ Masarykova 0 respondentů  
ZŠ U Stadionu 2 respondentů  
ZŠ Na Valech 1 respondentů  
Gymnázium Josefa Jungmanna 60 respondentů  
Střední škola a mateřská škola, o.p.s. 0 respondentů  
Střední škola pedagogická, hotelnictví a služeb 0 respondentů  
Střední škola Pohoda s.r.o. 1 respondentů  
VOŠ, OA, SOŠ a JŠ Ekonom, o.p.s. 0 respondentů  
Jiná škola v Litoměřicích 0 respondentů  
Jiná škola mimo Litoměřice 2 respondentů  

3. část ankety (textová odpověď): Vaše další náměty a komentáře  

1. U nemocnice je spoustu prostoru na vybudování více parkovacích míst (převážně v 
části, kde je pohotovost) a nebo nějaký park pro pacienty. 

2. Vyřešit akutní nedostatek parkovacích míst na sídlištích. 

3. Nemyslím si, že "LGBT komunita" potřebuje nějaké zajištění bezpečí. Necítím v 
Litoměřicích žádné potencionální hrozby pro tuto komunitu. Jestli se tímto snaží 
zviditelnit, tak pěkná práce. 

4. V první části bych hlasovala i pro body 2 a 3, ale bohužel je málo možnosti hlasů. 
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5. Bylo by lepší, když by byly priority více rozepsané a vysvětlené. 

6. Přidat více odpadkových košů v městské části Pokratice. Hlídat rychlost jízdy na 
dlážděných silnicích (ul. Jarošova, Pekařská a Mírové náměstí). 

7. Nesouhlasím s podporou pro LGBT komunitu. Je to čistě můj vlastní názor a měl 
jsem potřebu ho přidat, protože jsem byl na Foru mládeže a nic takového se tam 
ani nezmiňovalo. 

8. aby policisté kontrovali řidiče, kteří nezastavují na přechodech 

9. Uvítala bych, kdyby ve školních jídelnách bylo vždy na výběr kvalitní bezmasé jídlo 
(vegetariánské). 

10. Uvítala bych zdravější jídla ve školních jídelnách a hlavně jídla vhodná pro 
vegetariány a vegany. Ti se totiž ve školní jídelně nemají šanci plnohodnotně najíst. 
Veganské jídlo není v nabídce ani jedno. Vegetariánské pokrmy se často skládají 
pouze z bílé mouky a z cukru (ovocné knedlíky, těstoviny s mákem..). 

11. Přestěhování ZUŠ do budovy velitelství 

12. Byla bych ráda, kdyby se tu vybudovala jump arena. Sice je i v Ústí, ale proč by jsme 
ji nemohli mít i my, když se říká, že jsme sportovní město.. takže byla bych velmi 
moc ráda, kdyby se vybudovala. 

13. Více parkovacích míst u nemocnice, zubní pohotovost. 

14. Vybudovat MTB trail za městem by nebyl špatný nápad. 

15. Umístit ve městě Litoměřice odpadkové koše pro mazlíčky jejich majitelů. 

16. Zavést vratné kelímky na akcích je pouze první krok, je potřeba udělat opatření ke 
snížení produkce plastů ze školních svačin (mléka, jogurty, saláty v plastových 
obalech....). 

17. Dobrý den. Rád bych v Litoměřicích viděl nějaký místa kde by se dal trénovat 
parkour a podobný sporty. S kamarády skáčeme parkour a pomalu nemáme kam 
jít. Děkuji za možnost vyjádření. 

18. Mohlo by se zavést více ozdravných pobytů a prodloužit je třeba na pět dní. 

19. Je super že chcete aby se nám tu lépe žilo. 

20. Ahoj, líbí se mi kruháč a mam rád kofolu 

21. Jsem ještě pro prodlouženou otvírací dobu v centrální jídelně a pro přednášky a 
výuku o sexu. 

 

Otázka: Uvítali byste více podobných anket, kterými byste nám mohli sdělit svůj názor? 
Ano 192 respondentů = 94 % 
Ne 13 respondentů = 6 % 
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Struktura respondentů: 
Celkový počet 205 
Mužů  71 
Žen   123 
Pohlaví nezadáno:  11  

Genderové statistiky 
muži  35 % 
ženy  60 % 
nezadáno  5 % 

Věk: 
do 18 let 79 % 
18 – 30 let 10 % 
31 – 45 let 3 % 
45 – 60 let 0 % 
61 let a více 1 % 
nezadáno  6 % 

Pozn.:  

1. Protože anketu zadávali učitelé v době školní výuky, kteří si práci s anketou nejprve 
sami vyzkoušeli, vyskytují se i odpovědi starších respondentů.  

2. V kategorii 18 – 30 let odpovídali studenti nejvyšších tříd středních škol. 


